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Concept verslag Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Brabant-Noord 
Datum 20-06-2024 
Tijd 9:00 - 10:15 
Locatie Uden, Hockeyweg 5, Meeters vergadercentrum 
Voorzitter Dhr. Mikkers 
Aanwezigen Dhr. Bijl, Mw. Claassen, Mw. van Hees, Mw. Hellings, Dhr. de Man, Mw. Moorman, 

Dhr. van der Pas, Dhr. Pors, Dhr. Peeters, Dhr. van Rooij, Mw. Van Schaijk, Dhr. 
Smid. 

 

  
0 
 

AGENDA 
Notulen: 

Dhr. Mikkers opent de vergadering. 
 

1 
 

OPENING EN VASTSTELLEN AGENDA 
Mw. van den Elsen, Dhr. Jacobs, Dhr. van de Mortel, Mw. Buijs, Dhr. van Meygaarden 
en Dhr. van Griensven zijn verhinderd. 
Dhr. Smid is voor het eerst aanwezig, hij is de nieuwe burgemeester van de gemeente 
Sint -Michielsgestel. 
Dhr. Verhaar is vanuit de Provincie Noord-Brabant aanwezig i.v.m. de themasessie 
over natuurbranden. 
 

2 
9:00 

VERSLAG EN BESLUITENLIJSTEN 
Besluit: 

Het Algemeen Bestuur besluit het verslag van 4 april 2024 vast te stellen. 
Het Algemeen Bestuur besluit kennis te nemen van de besluitenlijsten van het 
Dagelijks Bestuur van 29 april 2024 en de twee besluitenlijsten van 5 juni 2024. 
 

3 
9:05 

MEDEDELINGEN 
Notulen: 

Bestuur 
Bestuurlijke adviescommissie Geneeskundige Hulpverleningsorganisatie in de Regio 
23-5-’24 
Mw. Claassen vertelt dat tijdens dit overleg is gesproken over de two-pager betreffende 
positie en taken GHOR en de herijking van de wet VR’s. 
 
Bestuurlijke adviescommissie Brandweer 17-4-’24 (extra) en 17-5-’24 
Dhr. Mikkers vertelt dat is gesproken over de toekomst brandweer 2030. Er gaat een 
grote transitie plaatsvinden. Begin volgend jaar willen we daar in een 
bestuursconferentie over praten.  
Er komt binnen het ministerie van JenV waarschijnlijk een staatssecretaris die de 
Veiligheidsregio’s in portefeuille krijgt.  
Dhr. van der Pas wil graag dat de verwachte verbreding van taken van de brandweer 
bij JenV onder de aandacht wordt gebracht, ook i.v.m. de financiering van die taken. 
Dhr. Mikkers verwacht dat dit zeker in het overleg met de minister (of staatssecretaris) 
aan de orde zal komen. 
Mw. Verhees vertelt dat in de commissie de risico’s van de energietransitie aan de orde 
kwamen. Denk daarbij o.a. aan het gebruik van waterstof en de toename van het 
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vervoer van ammoniak. Ook ging het over de gevolgen voor de brandbestrijding van de 
verduurzaming, zoals bij woningen door de aanwezigheid van zonnepanelen en de 
kans op de verstoring het elektriciteitsnetwerk. 
Ook zijn er ontwikkelingen in de adviestaak van de brandweer voor risico’s op het 
gebied van ruimtelijke ordening. Wellicht krijgt dit een plek in het huidige VTH-stelsel. 
Dhr. Mikkers vertelt dat de TU Twente een onderzoek heeft gedaan naar de risico's 
van opslaglocaties van consumentenvuurwerk. Het advies is geen brandweerinzet 
maar ontruimen. Het gaat om ongeveer 700 legale opslaglocaties in Nederland. De 
Minister I&W is verzocht maatregelen te treffen naar aanleiding van de 
onderzoeksresultaten. 
Verder is binnen onze regio nu ook het nieuwe operationeel brandweeruniform in 
gebruik. 
 
Bestuurlijk adviescommissie Informatievoorziening 17-5-’24 
Dhr. van Rooij vertelt dat hier het koersdocument toekomst van de meldkamerfunctie 
aan de orde is geweest. Ook is gesproken over de inzet van kunstmatige intelligentie. 
De meldkamer wordt meer een operationeel centrum. Informatieveiligheid en de 
informatievoorziening zijn belangrijke aandachtspunten. Ook hier rijst de vraag wat is 
en wat wordt de kerntaak van de brandweer? 
 
Tweede Kamer Commissiedebat Nationale veiligheid, brandweer en crisisbeheersing 
4-6-‘24 
Mw. Van Schaijk vertelt dat de toekomst Waarschuwing en Alarmeringssysteem aan de 
orde is geweest. De Minister heeft het voornemen tot afschaffen. Er lopen nu twee 
onderzoeken: De zogenoemde hoogrisico-locaties worden nader onderzocht en een 
onderzoek naar het effect van de toenemende geo-politieke dreiging. We zien het 
resultaat daarvan ook binnen Brabant-Noord met belangstelling tegemoet. Na de 
zomer worden we hierover schriftelijk geïnformeerd. 
 
Stand van zaken rondom convenant met de stichting Dichterbij 
Mw. Moorman licht toe dat we al vanaf 2013 in overleg zijn met de stichting Dichterbij 
over het verbeteren van de brandveiligheid in de circa 340 zorgpanden van de stichting 
in Brabant-Noord. De stichting is ook werkzaam in Noord-Limburg. Dichterbij biedt zorg 
aan mensen met een geestelijke beperking. 
Daar is een aantal jaren terug een convenant over gesloten en ondertussen ook 
verlengd. Op 17 april is er een bestuurlijk gesprek geweest over de voortgang met de 
nieuwe bestuurder dhr. van de Zwam. Mw. Moorman is hoopvol wat betreft de 
geplande investeringen in de zorgpanden. We houden de vinger aan de pols. 
 
VRBN 
Uitkeren van gedeelte van het rekeningresultaat 2023 € 729.000 (betaald week 22) 
Mw. Van Schaijk laat weten dat de betaling op 31 mei jl. heeft plaatsgevonden. 
 
Stand van zaken rondom het onderhandelingsresultaat voor de arbeidsvoorwaarden 
2024 e.v. 
Mw. Van Schaijk, er dienen nog formaliteiten te worden afgerond, de voorgestelde 
salarisverhoging van 6,4% gaat met terugwerkende kracht in vanaf 1 mei 2024. Dit 
onderhandelingsresultaat blijft dichtbij de Cao Gemeenten en de Cao SGO, zoals is 
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toegezegd bij de oprichting van landelijke Werkgeversvereniging Samenwerkende 
Veiligheidsregio’s (WVSV). 
 
Stand van zaken PTSS 
De toolbox ‘Psychosociale ondersteuning voor veiligheidsregio’s’ is in mei van dit jaar 
opgeleverd. Verder wordt er momenteel gewerkt aan de totstandkoming van een 
landelijke regeling PTSS, dit vraagt nadrukkelijk om een zorgvuldig plan van aanpak. 
 
Blue Light United Event 
Een aantal medewerkers hebben op 23 en 24 mei jl. deelgenomen aan de eerste editie 
van dit nationale sportevenement, dat in navolging van het mondiale event World 
Police & Fire Games heeft plaatsgevonden. 
 
Brand Vice Versa 3 mei 2024 
Dhr. Pors vertelt dat de mono-kolom Brandweer druk is met de evaluatie van inzet. De 
brandbestrijding is goed verlopen. Voor de toekomst vraagt de aflossing van 
medewerkers aandacht. Dat past ook goed bij uitdagingen van de toekomstbestendige 
brandweer en de noodzaak tot het werken naar een adaptieve brandweer. 
Ook wordt er gezamenlijk een multi-evaluatie gehouden. 
Dhr. Mikkers dankt de organisatie en ook specifiek de brandweer voor haar inzet. 
Dhr. Pors meldt dat ook de samenwerking met gemeente Oss prettig is verlopen. 
 
Defensie 
Dhr. Peeters laat weten dat de informatieavond ‘Ruimte voor Defensie’ voor de 
provincie Noord-Brabant plaats vindt op 26 juni 2024 vanaf 18.45 uur in Theater De 
Leest in Waalwijk. 
 

3.a 
 

Memo vaststelling wijziging Gemeenschappelijke regeling VRBN 2024 
Het Algemeen Bestuur heeft kennisgenomen van bovenstaande memo. 
 

3.b 
 

Memo crisisbeheersing en rampenbestrijding 
Het Algemeen Bestuur heeft kennisgenomen van bovenstaande memo. 
 

3.c 
 

Memo Landelijk regeling aanspraken na dienstongevallen 
Mw. Moorman kan zich vinden in het memo, goed dat dit gebeurt. En informeert naar 
de financiële consequenties. Mw. van Schaijk geeft aan dat er alleen kosten aan 
verbonden zijn als een aanspraak op schade zich voordoet. Op voorhand zijn er echter 
geen kosten aan verbonden. 
Het Algemeen Bestuur heeft kennisgenomen van bovenstaande memo. 
 

3.d 
 

Memo Verbijzonderde Interne Controle 2023 
Het Algemeen Bestuur heeft kennisgenomen van bovenstaande memo. 
 

3.e 
 

Memo risicobeheersing 
Het Algemeen Bestuur heeft kennisgenomen van bovenstaande memo. 
 

4 
 

POST IN/UIT 
Besluit: 
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Het Algemeen Bestuur besluit om de ingekomen en uitgegane stukken voor 
kennisgeving aan te nemen. 
 

5 
9:30 

TER BESLUITVORMING 
 

5.a 
 

Toezichtverslag informatie- en archiefbeheer 2023 
Besluit: 

Het Algemeen Bestuur besluit: 
1. Kennis te nemen van de aanbiedingsbrief en het toezichtverslag archief- en 

informatiebeheer 2023; 
2. De reactie op het toezichtverslag vast te stellen; 
3. Het geactualiseerd verbeterplan informatiebeheer 2024-2027 vast te stellen; 
4. De reactie op het toezichtverslag en het geactualiseerd verbeterplan 

informatiebeheer 20242027 aan te bieden aan Gedeputeerde Staten van de 
Provincie Noord-Brabant. 

 
5.b 
 

Programmabegroting 2025 
Besluit: 

Het Algemeen Bestuur besluit: 
1. Kennis te nemen van de uitgebrachte zienswijzen op de Programmabegroting 

2025; 
2. De Programmabegroting 2025 vast te stellen; 
3. Gezien het feit dat de raden unaniem hebben ingestemd met de 

Programmabegroting 2025, zal er geen reactie op de ingediende zienswijzen 
worden uitgebracht; 

4. Het Dagelijks Bestuur te mandateren om n.a.v. de tot 1 juli ’24 binnengekomen 
zienswijzen de nu voorgestelde reactie aan te passen. 

Notulen 

In het voorstel bij de Programmabegroting 2025 waren de tot 27 mei uitgebrachte 
zienswijzen opgenomen. Deze zijn inmiddels geactualiseerd: 

• 5 x instemmen, dan wel geen zienswijze indienen; 
• 6 x voorgenomen besluit: instemmen, dan wel geen zienswijze indienen. 

Voorgenomen zienswijzen Boxtel en Sint-Michielsgestel 
Positieve zienswijze met het dringend verzoek gezien het ravijnjaar 2026, ook de 
komende jaren terughoudendheid betrachten m.b.t de kosten om nieuwe verhogingen 
van de inwonerbijdrage te voorkomen. 
Mw. van Schaijk geeft aan dat in de brief 2024-U15032 d.d. 4 april jl. van het bestuur 
van VRBN aan de gemeente Meierijstad (coördinerend gemeente GR-en in 
Brabant-Noord) als reactie op de ingekomen brief ‘Verslechterende financiële 
uitgangspositie voor gemeenten’ reeds is aangegeven dat VRBN bij de totstandkoming 
van de Kadernota en de Begroting 2026 opnieuw terughoudend zal zijn met nieuwe 
beleidsvoornemens. Daarmee is er nu geen aanleiding om een aanvullende reactie op 
de ingediende zienswijzen uit te brengen. 
Vragen gemeente Oss 
Verder heeft Mw. Buijs laten weten dat raadsleden in Oss vragen hebben. Is er sprake 
van realistische ramingen gezien de in de begroting verwerkte prijs-en loonindexatie en 
de daadwerkelijke prijs- en loonstijgingen? De begroting is nu op papier sluitend, maar 
is dat straks ook zo in de praktijk.  
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VRBN heeft laten weten dat, zoals het er nu uitziet de budgetten zoals opgenomen in 
de begroting 2025 toereikend zijn om de lasten voor de periode 2025 t/m 2028 te 
dekken. We zien op onderdelen wel een sterke stijging van prijzen die geen gelijke tred 
houdt met de indexering. Om te beoordelen of dit in de toekomst tot problemen gaat 
leiden maken we jaarlijks prognoses waarin we de lasten op korte- en middellange 
termijn in beeld brengen, zodat we hierop kunnen anticiperen. Ook worden de 
loonstijgingen vanuit de CAO hierin meegenomen. De conclusie uit de laatste 
prognoses is in ieder geval dat we t/m 2028 voor zover we nu kunnen beoordelen 
hierop geen tekort verwachten. 
Dhr. van Rooij geeft aan dat de wijze van indexering van alle GR-en ook de aandacht 
heeft van de wethouders Financiën via het ‘Coördinatieteam Adoptie GR’ als onderdeel 
van het Afstemmingsproces tussen gemeenten en gemeenschappelijke regelingen 
(GR-en) in Brabant-Noord, dat gecoördineerd wordt door de gemeente Meierijstad. 
 

6 
 

TER BESPREKING 
 

6.a 
9:35 

Zorgrisicoprofiel 
Besluit: 

Het Algemeen Bestuur besluit: 
1. Het Regionaal Zorgrisicoprofiel vast te stellen; 
2. In te stemmen met de aanbevelingen in het Regionaal Zorgrisicoprofiel; 
3. In te stemmen met uitvoering van de aanbevelingen onder regie van de 

GHOR. 
 
Notulen 

Mw. Claassen geeft een toelichting op het voorstel. Ze benadrukt het belang van dit 
risicoprofiel voor de zorgpartners. Denk bijvoorbeeld aan de covid-periode, waarin de 
zorgpartners in gesprek waren over de belangrijkste risico’s voor de zorgorganisaties  
en de druk op de zorg destijds. Belangrijk is dat er aandacht is voor de voorbereiding 
op crisissituaties. 
Dhr. van Rooij vindt dat er sprake is van een heldere prioritering. Laat het weten als de 
gemeenten iets kunnen betekenen bij de realisatie van de aanbevelingen. 
Mw. Moorman vraagt zich af wat ons Algemeen Bestuur nu precies besluit. Mw. 
Claassen zegt dat het de bedoeling is dat het bestuur instemt met de gedane 
aanbevelingen. Beslispunt 3 wordt hier op aangepast. 
Dhr. Smid informeert naar de vervolgstappen. Mw. Claassen zegt dat er steeds op 
uniforme wijze zal worden gerapporteerd over de voortgang. 
Dhr. Mikkers informeert of er iets veranderd is in de waterscheiding tussen de acute en 
niet-acute zorg, zoals daar tijdens de corona-crisis sprake van was. Mw. Claassen 
vertelt dat het ROAZ gaat over de acute zorg, de VVT-instellingen hebben wel een 
vaste plek gekregen aan de overlegtafel. Maar het blijft een punt van aandacht. Dhr. 
Mikkers vraagt of het een idee is om dit in het Veiligheidsberaad aan de orde te stellen. 
Mw. Claassen geeft aan dhr. Rouvoet (voorzitter van GGD GHOR Nederland) bekend 
is met de situatie. Dhr. Mikkers vond dat de bijeenkomst eind 2019 in de 
Verkadefabriek net voor corona waardevol was. Hierin was er kruisbestuiving tussen 
zorg en veiligheidspartners. Misschien zou zoiets nogmaals georganiseerd kunnen 
worden. Mw. Claassen vindt dit een goede suggestie en neemt dit mee. 

6.b 
9:45 

Themasessie Natuurbranden 
Lieke Jansen en Jitske Langeraap stellen zich voor en geven een presentatie over de 
stand van zaken rondom de natuurbrandbeheersing in Brabant-Noord. 
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Aanleiding hiervoor is de invloed van klimaatverandering op het risico van een 
natuurbrand op de korte en de lange termijn. De Risico Index Natuurbranden (RIN) 
geeft een beeld van de risico’s in Brabant-Noord. Het kabinet heeft 70 mln. tot 2029 
beschikbaar gesteld voor de preventie en mitigatie van natuurbranden. De CdK heeft 
gemeenten verzocht voor de door haar aangewezen gebieden een Gebiedscommissie 
Natuurbrandbeheersing en een natuurbrandbeheersplan op te stellen. De 
Veiligheidsregio en de Provincie Noord-Brabant bieden ondersteuning voor de 
totstandkoming van de verschillende Natuurbrandbeheersplannen. 
Brabant-Noord neemt deel aan de Handcrew Zuid-Nederland, een specialistisch team 
dat getraind is in natuurbrandbestrijding. Daarnaast heeft Brabant-Noord een 
Regiegroep natuurbrandbeheersing i.o. 
De bestuursleden hebben naar aanleiding van de presentatie verschillende vragen en 
opmerkingen. Een impressie hiervan: Waarom staan sommige gebieden niet als 
risicogebied op de kaart. Hoe gaan we om met de aanleg nieuwe natuur, kunnen we 
aan de voorkant risico’s beperken. Een wettelijk kader waaraan kan worden getoetst 
ontbreekt. In overleg met natuurbeheerorganisaties zouden in natuurgebieden 
maatregelen kunnen worden getroffen zoals compartimentering, brandgangen en 
bosuitdunning zodat de risico’s kunnen worden beperkt. 
Dhr. Verhaar laat weten dat daar binnen de operationele gebiedscommissie zeker over 
wordt nagedacht. Het is de bedoeling dat er een convenant komt met alle betrokken 
stakeholders. 
Wat is het advies voor de bemensing van de gebiedscommissies. Dhr. Verhaar geeft 
aan dat het goed is als dat een beleidsmedewerker is. 
Er is wel sprake van voortgang nu de CdK specifiek om meer aandacht heeft gevraagd 
voor de realisatie van de verschillende Natuurbrandbeheersplannen. 
Wie moet er voor zorgen dat een gebiedscommissie wordt opgericht? Dat is een taak 
van de individuele gemeente die van de CdK daarvoor een brief hebben ontvangen. 
De CdK heeft voor Brabant-Noord 8 gebiedscommissies benoemd waarvan de laatste 
5 formeel nog geactiveerd dienen te worden.  

1. Maashorst: Herperduin, Maashorst en Reeker Heide 
2. Land van Cuijk: Sint Hubertse heide, Overloonse Bossen, Molenheide, 

Boswachterij Sint Anthonis, Brestbos, Ullingsche Bergen 
3. Vught: Landgoederen 
4. Boxtel: Landgoederen (inmiddels losgekoppeld van Vught) 
5. Vught en ’s-Hertogenbosch: Moerputten 
6. ’s-Hertogenbosch: Nulands bos 
7. Oss: Geffense Bosjes 
8. Meierijstad: Het Vresselse Bos 

 
Een handcrew wat is daar specifiek aan. Dhr. Pors laat weten dat zij o.a. te voet het 
gebied ingaan om vegetatie weg te halen of om een corridor te maken. We beschikken 
over drie pelotons natuurbrandbestrijding en over de handcrew. Daarnaast zijn er 
opschalingsafspraken met andere regio's. We kennen geen preventieve lucht 
surveillance, wel tijdens een brand. Dhr. Mikkers bepleit bij het ministerie voor 
investeringen in de repressie, zoals drones en materieel. 
Heeft de brandweer adviezen hoe om te gaan met groene lopers door een 
gemeentekern heen. In onze RIN is daar nog niet specifiek in voorzien, we zijn ons er 
wel bewust van. 
Dhr. Mikkers geeft aan dat er met de wens voor de komst van een landelijk 
experticecentrum meer bundeling van kennis is, ook over natuur slim inrichten en de 
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piramide van operatie met opschalingsafspraken en bijbehorende capaciteit kan 
worden vervolmaakt. 
Er wordt afgesproken dat de genoemde gemeenten het initiatief nemen om met de 
gebiedscommissie aan de slag te gaan en dat met provincie en VRBN wordt afgestemd 
over de benodigde ondersteuning. 
 

7 
 

RONDVRAAG EN SLUITING 
Notulen: 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. Dhr. Mikkers sluit de vergadering. 
 


